

ACT TQI Approved PL Program Chinese Teaching: Tradition and the New Era



华文教育名师巡讲:新时代的华文教学

TQI Accredited for Teachers' Professional Learning
Organized by Australian School of Contemporary Chinese (ASCC) &
Chinese Language Teachers Association of ACT (CLTAACT) Inc
Supported by Hubei Overseas Friendship Association &
Hubei University (a Partnership with University of Canberra)

澳大利亚首都地区教师资质所认证教师专业学习项目 澳大利亚标准中文学校、澳大利亚首都地区中文教师协会主办 湖北省侨办、湖北大学支持

One Day Workshop

Time 时间: 9:30am - 5:00pm

Date 日期: 29 November 2019 Friday

Venue 地点: Meeting Room 8, Level 2, Griffin Centre 20 Genge Street, Canberra City, ACT 2601

Registration 注册: RSVP by 27 November 2019 报名截至日期 2019 年 11 月 27 日

Cost 费用: \$20.00 (to cover lunch, morning tea, afternoon tea,

free for ASCC teachers & CLTAACT members)

Contact 联系方式: ASCC@trilong.com.au; 0403 151 826; (02) 6176 0528

http://www.standardchineseschool.act.edu.au/content/2019-tgi-approved-pl-workshop/

SUMMARY: This program comprises three topics of professional learning important to a teacher who teaches Chinese in a non-Chinese language and cultural context (enlightenment of traditional Chinese teaching, students' interest, classroom strategies).

课程简介:本项目包括三个专业学习主题,对于在非母语及文化背景下教授中文的老师很有意义。它们是:传统中文教学及其对我们现代教学实践的启示;如何培养学生学习中国语言和文化的兴趣:新时代的汉语课堂教学技巧与策略。

TOPICS:

- 1. Traditional Chinese teaching and the enlightenment on modern practice Presented by Professor Ya GUO
- 2. Cultivating students' interest in learning Chinese language and culture Presented by Mr Weidong CHEN
- 3. Chinese classroom teaching skills and strategies in the new era Presented by MS Hanzhi XIE

主题:

- (一) 中国传统语文教学的现代启示 郭娅教授【湖北大学历史文化学院】
- (二) 中学生华文学习兴趣的培养 陈卫东【湖北大学附属中学高级教师】
- (三) 新时代海外华文课堂教学技巧 谢汉芝【湖北大学附属小学高级教师】